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Zápisnica zo zasadnutia OZ zo dňa 28. 05. 2015 

 

Prítomní poslanci: 6 

Neprítomný: R. Hollý 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

1. Predsedajúci – starosta obce privítal o 18.10 hod. poslancov a ostatných prítomných. 

Skonštatoval, že prítomných poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je 

spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

Starosta za zapisovateľku určil – Zuzanu Michalcovú, za overovateľov zápisnice: T. Ligasa 

a R. Gabaja. 

 

2. Starosta obce predniesol program rokovania:  

 

Program (podľa pozvánky): 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Kontrola plnenia uznesení OZ 

4. Plán kontrolnej činnosti HKO na II. polrok 2015. 

5. Schvaľovanie Záverečného účtu Obce Fačkov za rok 2014 + Stanovisko HKO 

6. Informácia o zmenách rozpočtu a rozpočtové opatrenia č. 4 a č. 5/2015 

7. Členské OOCR. 

8. PHSR. 

9. Rozpočtové opatrenia č. 6/2015. 

10. NASES- projekt. 

11. Informácie o projektoch. 

12. Žiadosti. 

13. Rôzne. 

14. Diskusia. 

15. Záver 

, ktorý poslanci bez pripomienok schválili. 

 

3. Kontrola plnenia uznesení. 

 

V dôsledku práceneschopnosti HKO predniesol informácie o plnení predchádzajúcich 

uznesení starosta obce. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení 

 

4. Plán kontrolnej činnosti HKO na II. polrok 2015 

 

Starosta obce informoval poslancov o pláne kontrolnej činnosti HKO na II. polrok 2015. Po 

krátkej diskusii dal starosta  hlasovať.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 

      plán kontrolnej činnosti HKO na II. polrok 2015   

 



Strana 2 z 5 

 

Hlasovanie: 

ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Lukáš Baroš 
Rastislav Gabaj 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

Miroslav Gazdík 

  

 

Uznesenie BOLO schválené 

 

5. Schvaľovanie Záverečného účtu Obce Fačkov za rok 2014 + Stanovisko HKO  

 

Starosta oboznámil poslancov so Záverečným účtom a Stanoviskom HKO. Po krátkej 

diskusii dal starosta hlasovať o schválení  Záverečného účtu  Obce Fačkov za rok 2014.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

berie na vedomie 

správu hlavného kontrolóra za rok 2014 

schvaľuje 

a) Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad 

schvaľuje 

b) použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo 

výške 31 976,83 €. 

 

Hlasovanie: 

ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ing. Lukáš Baroš 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 
Miroslav Gazdík 

  

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

 

L. Baroš sa informoval o možnosti odpredaja obecného pozemku.  

 

6. Informácia o zmenách rozpočtu a rozpočtové opatrenia č. 4 a 5/2015 

 

Starosta informoval poslancov o rozpočtových opatreniach č. 4 a č. 5/2015, ktoré boli 

schválene starostom obce.   

Návrh uznesenia OZ: 

berie na vedomie 

      informácie o zmenách rozpočtového opatrenia č. 4 a č. 5/2015   

 

 

7. Členské OOCR 

 

Starosta navrhol poslancom navýšenie členského príspevku OOCR Rajecká dolina 

a zároveň im vysvetlil s tým spojené výhody. Po dlhšej diskusii sa poslanci zhodli na 

zvýšení príspevku na sumu 750 €.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 

navýšenie členského príspevku do OOCR Rajecká dolina na sumu 750 € 
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Hlasovanie: 

ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ing. Lukáš Baroš 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

Miroslav Gazdík 

  

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

8. PHSR  

 

Keďže sa tento rok bude v našej obci vypracovávať nový Plán hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja, starosta oslovil poslancov, aby sa vyjadrili k danej téme.  

 

 

9. Rozpočtové opatrenie č. 6/2015 

 

Starosta informoval poslancov OZ o rozpočtovom opatrení č. 6/2015. Ide o navýšenie 

rozpočtu o 750 € ( členský príspevok OOCR), 500 € ( dotácia na kostol), 250 € ( PHSR). 

Po dlhšej diskusii dal starosta hlasovať. 

  

Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 

            rozpočtové opatrenie č. 6/2015 

 

Hlasovanie: 

ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ing. Lukáš Baroš 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

Miroslav Gazdík 

  

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

 

10. NASES - projekt 

 

Starosta oboznámil poslancov o projekte národnej agentúry pre sieťové a elektronické 

služby ( NASES), týkajúceho sa vybudovania pasívnej optickej komunikačnej siete.  

Taktiež predložil konkrétny návrh uznesenia k hlasovaniu OZ. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

berie na vedomie 
            oznámenie NASES  o národnom projekte ,, Zabezpečenie projektovo inžinierskej 

dokumentácie k projektu vybudovania základnej širokopásmovej infraštruktúry dotovanej 

z verejných zdrojov v ,, bielych miestach “ Slovenska“ v rámci Operačného programu 

informatizácia spoločnosti, prioritná os č. 3 – zvyšovanie prístupnosti širokopásmového 

internetu 

 

poveruje 

     starostu Miroslava Čerňanca na podpísanie akýchkoľvek právnych úkonov obce pre 

účely právnych úkonov obce pre účely územného konania, stavebného konania a spolupráce 

pri realizácií vybudovania pasívnej optickej siete. 
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Hlasovanie: 

ZA:4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 2 

Rastislav Gabaj 

Marek Macko 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

 Ing. Lukáš Baroš 

Miroslav Gazdík 

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

 

11. Informácie o projektoch  

 

Starosta poinformoval poslancov: 

a) o úprave verejného priestranstva pred budovou COOP Jednoty a s tým súvisiacim 

prenájmom daného priestoru, 

b) o vytvorení projektu na dobudovanie chodníka od Šupolky po potôčik, 

c) o sume za projektovú dokumentáciu k rekonštrukcii Domu smútku, 

d) o priebehu projektu rekonštrukcie a modernizácie Obecného úradu a Kultúrneho 

domu, 

e) o projekte verejného osvetlenia v uliciach obce mimo hlavnej cesty, 

f) o vysporiadaní miestnych komunikácií v obci. 

 

12. Žiadosti 

 

Starosta predniesol žiadosti od občanov: 

a) žiadosť rodičov o prevádzku MŠ počas letných prázdnin – poslanci sa po dlhej 

diskusii zhodli, že z dôvodu vysokých nákladov sa MŠ počas letných prázdnin 

prevádzkovať nebude, 

b) žiadosť o odkúpenie pozemku pri ZŠ na parcele č. 961/1 v k. ú. Fačkov p. Barošovi, p. 

Klincovi a p. Bielikovi – poslanci odsúhlasili predaj pozemku, 

c) žiadosť o odkúpenie časti parcely č. 6053/1 p. Barošovi – vzhľadom na obmedzenie 

prístupovej cesty poslanci žiadosť o odkúpenie zamietli, 

 

Návrh uznesenia OZ: 

neschvaľuje 

            prevádzku MŠ počas letných prázdnin 

 

Hlasovanie: 

ZA:6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Marek Macko 

Ing. Lukáš Baroš 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

Miroslav Gazdík 

  

 

Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 
            žiadosť o odkúpenie pozemku pri ZŠ na parcele č. CKN 961/1 v k. ú. Fačkov 

o výmere 105 m2 a v sume 15 €/m2, všetky poplatky súvisiace s predajom znášajú kupujúci. 

 

Hlasovanie: 

ZA:6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Marek Macko 

Ing. Lukáš Baroš 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

Miroslav Gazdík 
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Návrh uznesenia OZ: 

neschvaľuje 

            žiadosť o odkúpenie časti parcely č. 6053/1 v k. ú. Fačkov. 

 

Hlasovanie: 

ZA:0 PROTI: 5 ZDRŽAL SA: 1 

  Rastislav Gabaj 

Marek Macko 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

Miroslav Gazdík 

Ing. Lukáš Baroš 

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

13. Rôzne 

 

Starosta poukázal na problém z voľne pobehujúcimi psami  v obci. Navrhol vyvesenie 

oznamov na úradných tabuliach.  

Ďalej informoval o nedostatočnom záujme o prenájom bytov v budove OZS. Odporučil 

zvýšený počet inzercie v regionálnych novinách. 

  

14. Diskusia 

 

L. Baroš predniesol námietku na oplotenie priestoru p. Hollým v Suchej doline.   

T. Ligas informoval o možnostiach získania hasičského auta. 

 

15. Záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 21.40 hod. 

 

 

Overovatelia zápisnice :   Tomáš Ligas v.r. 

                                          Rastislav Gabaj v.r. 

 

 

 

 

 Miroslav Čerňanec v.r. 

      starosta obce 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka: Zuzana Michalcová v.r. 


